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КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Миссис ADELINE FARRELLY 

GENERAL SECRETARY 
Phone: 0032 2 536 00 80  

Contact 2. Мистер Michel Giannuzzi 
President 

Contact 3. Мистер Michael Delle Selve 
Communications and Operations Manager 
Phone: 0032 2 536 00 82  

Contact 4. Мистер Fabrice Rivet 
Phone: 0032 2 5360083  

Contact 5. Мистер Laurent Zuber 
Chairman of the FEVE Glass Flaconnage Board 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Our members - European glass producers The federation´s member companies manufacture glass bottles, jars and/or tableware items such as
drinking glasses in the European Union, Switzerland and Turkey. They account for the great majority of glass packaging containers produced within
this region.

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
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FEVE is the association of European manufacturers of glass packaging containers and machine-made glass tableware Glass - the quality packaging
material As primary packaging, glass containers assure the preservation, safe delivery and attractive presentation of a vast array of consumer
products, supplied to European and world markets. Whether used for drinks, food, cosmetics, perfumes or pharmaceuticals, glass plays a vital role in
supporting European trade and commerce.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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